
Referat fra generalforsamling Oksby & Ho Vandværk a.m.b.a 

1. Valg af dirigent:
Bestyrelsen foreslog Anne Marie Slaikjær, som blev valgt
Dirigenten konstaterede, at trods den specielle situation med
COVID-19, er generalforsamlingen korrekt indkaldt og lovlig.

Der deltog 9 stemmeberettigede udover bestyrelsen.

2. Formandens beretning for 2019
Beretningen blev godkendt

3. Regnskab for 2019 - fremlæggelse/godkendelse
Regnskabet blev godkendt

4. Budget for 2019 - foreløbig takstfastsættelse/godkendelse
Budgettet og takster for 2021 blev godkendt

5. Afstemning om udtrædelse af Vandsektorloven
Udtrædelse af vandsektorloven blev enstemmigt vedtaget blandt
de fremmødte og bestyrelsen.

6. Behandling af indkomne forslag
Ingen indkomne forslag

7. Valg af medlemmer til bestyrelsen
Jacob, Vagn og Osvald blev genvalgt

8. Valg af suppleant til bestyrelsen
Mikkel Kjøgx fra Ho blev valgt som suppleant til bestyrelsen

9. Evt.
Der blev spurgt til behovet for ekstraordinær generalforsamling
vedr. udtrædelse af Vandsektorloven. Det er ikke nødvendigt jf.
vedtægterne.

Vanding i tørkeperioder blev drøftet, og det anbefales ikke.

Der blev spurgt til indsatsen vedr. vandspild; bestyrelsen har
fundet ud af hvilket sektioner, der er problemer med. Det tager
man fat på. Derudover indgår man i et forsøg med Kamstrup med
"lyttemålere", som kører på radiobølger. På sigt kan radiomasten
monitorere eventuelt spild i hele Blåvand. Samtidig arbejdes der
på målingsaflæsning i sommerhuse via sommerhusbureauerne
direkte fra sommerhuset. Også alarm ved sprængte vandrør i fx
sommerhuse.




